
Notulen vergadering OC Criminologie 

7 maart 2023 

Aanwezig: Jayden Velthoen, Gitte Smits, Fiore Geelhoed (voorzitter), Stephanie van den 

Kieboom, Tamar Fischer, Joost Jansen, Abdessamad Bouabid, Sabine Hellemons en Lotte 

Pieters (notulist). 

Afwezigen: Jasmijn Ent, Tessa Schuil, Anna van Beekhoff, Eefje Markus, Evie de Regt, Robby 

Roks, Quint Linderman, Noor Kikken en Maarten Verbrugh. 

Studentlid = SL 

Docentlid = DL 

 

Punt 1. Vast stellen agenda en conceptverslag 

Fiore opent de vergadering en wil graag de agenda doornemen. Stephanie geeft aan dat de 

HoKa niet op de agenda staat. Fiore geeft aan dat, dat klopt en dat Eefje en Mieke er 

vandaag niet bij kunnen zijn. Wel gelijk een mededeling dat er op 30 maart een HoKa-

middag is waar zowel de student-leden als de docent-leden bij moeten zijn. Fiore stelt de 

agenda vast. Fiore vraagt of iemand nog op- en/of aanmerkingen heeft op het 

conceptverslag van de vorige vergadering. Tamar geeft aan dat er een C mist in haar naam, 

Lotte gaat dit aanpassen. Verder is er geen bezwaar.  

 

Actiepunten: 

De vervanger van Lisa van Dalen begint per 1 april. In de tussentijd neemt Lotte voor haar 

waar. Lotte heeft gekeken of het mogelijk is om een OneDrive aan te maken voor alle 

stukken van de OC Criminologie die toegankelijk is voor alle leden. Dit is helaas niet 

mogelijk, wel kan dit in Teams worden gedaan. In Teams is al een groep voor de leden van 

de OC Criminologie. Lotte gaat kijken of in deze omgeving op een veilige manier de 

documenten kunnen worden opgeslagen.  

Sabine Hellemons is vandaag de waarnemende vicevoorzitter voor Jasmijn Ent die niet bij de 

vergadering aanwezig kon zijn. 

Fiore heeft uitvraag gedaan waarom er voor IMARC geen aparte OER is, dit komt omdat er 

geen aparte accreditatie voor IMARC is en deze dus valt onder de reguliere master. Omdat 

IMARC een universiteit overstijgende master is, is het nog maar de vraag of hier een aparte 

CROHO voor gaat komen. Er is wel een vertaling van de OER speciaal voor IMARC studenten, 

deze wordt ook onder de IMARC studenten verspreid. Als studenten op- en/of 

aanmerkingen hebben op de OER dan kunnen ze daarvoor terecht bij student-lid van de OC 

Criminologie die de master vertegenwoordigd. SL geeft aan dat zij niet begrijpt waarom bij 

sommige punten wel IMARC worden genoemd als een apart onderdeel en bij andere punten 

weer niet. Fiore vertelt dat er voor sommige punten een uitzondering geldt voor IMARC en 



dat dit daarom verschillend is. Tamar geeft aan dat dit te maken heeft met de Engelstalige 

vakken. Dit verschilt dan ook weer per universiteit, iedere universiteit houdt ook voor IMARC 

zijn eigen OER aan. SL geeft aan dat zij het belangrijk vindt om te weten dat zij ook namens 

IMARC mag spreken en informatie mag ophalen voor in de OC. Tamar bevestigt dit. Fiore en 

Tamar komen tot de conclusie dat het misschien een idee is om een docent-lid toe te 

voegen aan de OC die IMARC kan vertegenwoordigen. Dit zou geen probleem moeten zijn 

omdat er door een wijziging van taken nu twee docentleden te kort zijn. SL geeft aan dat het 

voornamelijk gaat om de taal en de verschillende vakken. 

 

Punt 2. Mededingen 

- Fiore geeft aan dat van het academisch jaar 2021-2022 nog geen jaarverslag is. Lisa 

heeft dit toegestuurd maar dit is nog niet compleet. Lotte gaat dit verslag aanvullen 

en zorgen dat deze op de juiste plek wordt opgeslagen (Teams). 

- Tamar geeft aan dat er nog niet naar de studenten is gecommuniceerd dat zij 

momenteel de waarnemend opleidingsdirecteur is. Dit komt omdat er nog geen 

officiële benoeming vanuit de decaan is. Tamar gaat hier zelf achteraan. 

- HoKa/NPO werkmiddag op 30 maart. Het is van belang dat de studentleden van de 

OC hier ook bij aanwezig zijn. Tamar vertelt dat de HoKa/NPO gelden structureel 

zullen blijven, hier wordt meer over verteld op 30 maart. 

- Tamar heeft nog een mededeling over de selectietoets van de nieuwe gelding 

Criminologiestudenten, deze is geweest en goed verlopen. Een paar studenten 

konden niet goed inloggen maar dat is goed afgehandeld. De sectie wil graag naar 

een loting, misschien mogelijk per 2024-2025. Volgend jaar zal er nog een toets 

plaatsvinden. Dit werkt beter dan een motivatiebrief die studenten voorheen 

moesten schrijven om ingeloot te kunnen worden. SL heeft een vraag over 

studiepunten. Tamar vertelt dat dit waarschijnlijk wordt verlaagd maar dat is nog niet 

officieel. 

- Tamar vertelt ook nog over het slimmer academisch jaar en wat daardoor zou 

veranderen. De bedoeling is dat dit meer rust zou moeten geven aan de docenten en 

de studenten. Ook dit is nog niet helemaal rond en wordt op zijn vroegst het 

academisch jaar 2024-2025. Joost geeft aan dat hij heeft nagedacht over de gevolgen 

voor de docenten, en dat hij tot de conclusie is gekomen dat dit de werklast zou 

verdubbelen. Joost heeft dit onderwerp ook bij de sectievergadering op de agenda 

gezet om dit te bespreken. Tamar vertelt dat het lastig is om alles zelf in te delen en 

te plannen omdat alles op EUR centraal besloten wordt.  

 

Punt 3. Stemmen nieuwe voorzitter 

Fiore geeft aan dat Tamar de nieuwe opleidingsdirecteur van Criminologie wordt en dat 

Fiore Tamar haar functie als vice-voorzitter van de examencommissie gaat overnemen en 

draagt Joost voor als nieuwe voorzitter. Er wordt unaniem gestemd op Joost als nieuwe 

voorzitter. 

 



Punt 4. Afhandeling wijzigingen OER 

Dit punt moet naar de volgende vergadering, hier is namelijk nog niks over bekend. 

 

Punt 5. Rondvraag en sluiting  

Tamar vraagt zich af of het onderwijs nog wordt besproken, dit staat al een tijdje niet meer 

op de agenda. Tamar ziet dit graag terug. Tamar geeft aan dat het misschien een idee is om 

volgende keren de toehoorders later te laten aansluiten. Lotte geeft aan dat dit zo ook gaat 

bij de OC bachelor. 

Joost geeft aan dat hij toch nog even een rondje langs alle jaren wil doen. Hij geeft aan dat 

bij B1 de opkomst heel erg laag was. SL vertelt dat het heel erg verschilt, sommige studenten 

komen echt nooit, andere komen alleen wanneer het hun uitkomt. Ook de gastcolleges 

werden niet goed bezocht omdat de stof niet verplicht was. SL vertelt dat weinig informatie 

die alleen wordt verstrekt in het hoorcollege, terugkomt in het tentamen waardoor 

studenten het zonde vinden van hun tijd om 3 uur in een hoorcollege zaal te gaan zitten. 

Joost vertelt dat er ook studenten zijn die nooit naar het college gaan en toch goeie cijfers 

halen. DL beaamt dit. DL vertelt dat vorig jaar bij het vak psychologie 20 procent van het 

tentamen alleen over het hoorcollege ging en dat veel studenten daar over vielen. Joost 

geeft aan ook op deze manier zijn tentamens te maken. Dit gebeurt te weinig bij andere 

vakken. Tamar vertelt dat dit anders beter in de syllabus moet worden opgenomen. DL geeft 

aan dat op deze manier veel studenten nog steeds het tentamen kunnen halen als ze niet 

naar de hoorcolleges gaan. SL vertelt ook dat als er veel stakingen zijn geweest waardoor er 

weinig studenten kwamen. Om deze reden hebben veel docenten ook geen vragen in het 

tentamen gemaakt waarvan de informatie alleen uit het hoorcollege kwam. DL geeft aan dat 

hoorcolleges eigenlijk niet meer van deze tijd zijn. Ze zijn veel te lang en studenten kunnen 

zich niet zo lang concentreren. DL vertelt dat juist de gastcolleges heel erg druk worden 

bezocht in het B3.  

SL heeft nog een vraag. Veel studenten hebben een mail gekregen met een uitschrijflink 

terwijl zij nog een kans hadden om het BSA te halen.  

Tamar wil graag nog met SL en het CIA een afspraak maken voor een mooie nagedachtenis 

aan Gabry Vanderveen. Ze willen dit doen in de vorm van een uitreiking die jaarlijks 

terugkomt.  

Joost dankt iedereen en sluit de vergadering. 

  

Agendapunten volgende vergadering 

Wat?  Wie? 

Afhandeling wijziging OER 

Onderwijs (update over de verschillende 

jaarlagen) 

 

 


